
„…új kihívást jelent, hogy merre haladjon mezőgazdaságunk.

Meggyőződésem szerint ez az út nem lehet más, mint az elektronika, a

csúcstechnika, a minőség, az ökológia és a jövedelmező gazdálkodás

harmóniájának megteremtése.”

                                                                                       (Győrffy Béla)

A nagy termés nyomában...

Kedves NÉV!

Egyre többször halljuk, hogy nem halad kellő ütemben a precíziós gazdálkodás itthoni 

bevezetése. A kérdéssel közelebbről foglalkozók, főként a beszállítók véleménye, hogy a 

gazdák sokat költöttek már az eszközökre, de a használatuk bevezetése körül vannak 

gondok. Úgy látják, hogy a kapcsolódó ismeretek hiányosak, a térinformatikai adatok 

nem állnak rednelkezére, s a komplex alkalmazás további figyelmet, s természetesen 

kiadást is igényel.

A honlapunkon elérhető Kérdőívünkben elsősorban a gazdálkodók válaszaira lennénk 

kíváncsiak!

A kérdőív segítségével egyúttal hozzájárulhatunk a tél folyamán szokásos szakmai 

rendezvénylátogatásokra való felkészüléshez! 

https://www.magyarkukoricaklub.hu/szavazasok#kerdesek-a-precizios-gazdalkodasrol
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Ezt a Hírlevelet Ön azért kapta, mert regisztrált a Magyar Kukorica Klub Egyesület 

honlapján, és bejelölte, hogy szeretne hírleveleket kapni.

 

https://www.facebook.com/MagyarKukoricaKlub/

